
ETTERTANKE                     Søndag 29. mars 2020 

Prest Espen Dahlgren Doksrød 

 

I dag, midt i alt det utfordrende, midt i alt det vonde, midt i all usikkerhet, har det vært to 
fester i Havstein kirke. Dempede fester, men like fullt fester. To familier har båret sine 
nyfødte barn til dåp. Midt i tiden hvor det er mye å bekymre seg over ble det gitt en 
påminnelse i Havstein kirke i dag, en påminnelse om Guds trofasthet. Om at nåden bærer 
gjennom alt. Om at vi kan våge å tro, vi kan våge å legge våre liv i Guds hender. 

Det er en påminnelse vi trenger nå! For det er mange som har det vanskelig for tiden. Jeg har 
de siste ukene snakket med veldig mange som er ekstra ensomme nå, som trenger noen å 
snakke med. Noen trenger å snakke om store, alvorlige ting, andre trenger å kjenne på litt en 
hverdagsfølelse ved å snakke om vind og vær. Våre egne hender og hjerter kan fortsatt gjøre 
den store forskjellen for de rundt oss. Å sende den ene meldingen, å ta den ene telefonen - 
det er så verdifullt for så mange nå! Det er som om denne tiden virker som et 
forstørrelsesglass på manges følelser. 

Og husk: Vi som jobber i Sverresborg menighet er her. Kontakt oss hvis du enten trenger å få 
snakket om noe, eller hvis du rett og slett bare kjenner at det hadde vært godt å slå av en 
prat. 

Midt i alt det utfordrende, midt i alt det vonde, midt i all usikkerhet, har det vært to fester i 
Havstein kirke. To fester som vi alle har en del i. Det er det godt å tenke på. 

Med ønske om en god søndag 

 
Espen, prest i Sverresborg menighet 

 

 


